
                                                   Z á p i s n i c a

zo  zasadnutia  Predstavenstva  Zväzu  chovateľov  ošípaných  na  Slovensku  –  družstvo, 
konaného dňa 31.3.2015 v sídle spoločnosti.

Prítomní: MVDr. Andrej Imrich, Ing. Pavol Boleček, Ing. Miloš Supuka, Ing. Ján Hranka,  
 Ing. František Uhliarik, Vojtech Kurthy  za KK Ing. Al Hadi Sinjar. 
Ospravedlnení: Ing. Miroslav Falát.
Program zasadnutia:

1. Zahájenie
2. Kontrola uznesení s predchádzajúcich zasadnutí
3. Správa o činnosti zväzu a situácie v chove ošípaných
4. Správa o šľachtení a plemenitbe ošípaných
5. Správa  o hospodárení  zväzu  za  rok  2014  a návrh  účtovnej 
závierky.
6. Návrh podnikateľského zámeru na rok 2015
7. Návrh na zvolanie členskej schôdze
8. Diskusia, uznesenie a záver.

Ad 1. 
MVDr.  Andrej  Imrich  otvoril  zasadnutie  predstavenstva.  Všetkých  privítal  a informoval 
o programe  zasadnutia  predstavenstva,  ktoré  bolo  schválené.  Navrhol  a dal  odsúhlasiť  za 
overovateľa zápisnice Ing. Jána Hranku a zapisovateľa Juraja Kureka a Jozefa Horvátha.

Ad 2.
Kontrolu uznesenia predniesol  predseda Imrich, ktorý konštatoval, že uznesenia sa priebežne 
plnia.  Informoval  o stave  odkúpenia  pozemku  v  strede  farmy  v Bučanoch.  Pozemok  bol 
odkúpený na dražbe vo Svidníku v cene 7.000,- eur. Vyzdvihol prácu  okolo odkúpenia p. 
Ing. Bolečka a pracovníkov zväzu. Už takmer  desať rokov sme pracovali na odkúpení tohto 
pozemku v strede farmy, ktorý nebol predmetom privatizácie v roku 2001.
Ďalej  MVDr.  Imrich  popísal  jednotlivé  jednania  na  ministerstve  s jeho  pracovníkmi 
a ministrom  o vyjednávaní  lepších  ekonomických  podmienok  pre  chovateľov  ošípaných. 
Tieto podmienky sa v tomto plánovacom období výrazne menia formou podpory chovateľov 
ošípaných.
 
Ad 3.
MVDr. Imrich podal správu o činnosti zväzu a stave chovu ošípaných na Slovensku. 
Informoval o veľmi vážnom stave chovu ošípaných na Slovensku z titulu nízkych nákupných 
cien  ošípaných  spôsobených  ukrajinskou  krízou,  ktorá  výrazne  tlačí  ceny  všetkých 
poľnohospodárskych  komodít  smerom dolu.  K tejto  problematike  minister  zvolal  jednania 
výrobcov so spracovateľmi a obchodníkmi. 
Podal informáciu o jednotlivých štatistických ukazovateľoch v chove ošípaných na Slovensku 
ale aj v EU.



Ad 4.
Pán Horváth informoval členov predstavenstva o činnosti na úseku vedenia plemennej knihe 
a hodnotenia zvierat. Konštatoval, že vo všetkých ukazovateľoch prišlo k nárastu produkcii 
kancov i prasničiek  ako i v  počte  zapísaných ošípaných do plemennej  knihy,  plemenného 
registra. 

Ad 5.
Informáciu  o hospodárení  podal  Ing.  Kurek,  ktorý  informoval  členov  predstavenstva 
o hospodárení  družstva  v roku  2014.  Podrobne  informoval  o jednotlivých  výnosových 
a nákladových položkách celkového hospodárenia zväzu v roku 2014. Podrobne spomenul aj 
hospodárenie  jednotlivých  organizačných  zložiek  ako  sú  testovanie  zvierat,  šľachtiteľská 
činnosť, plemenná kniha, organizovanie výstav a správu a riadenie zväzu. Informoval o ročnej 
účtovnej závierke, spomenul jednotlivé položky, ktoré najviac ovplyvnili hospodárenie zväzu. 
Podal návrh na rozdelenie zisku pre členskú schôdzu. Všetky potrebné údaje o hospodárení 
a majetku zväzu obdŕžali členovia v materiáloch pre predstavenstvo. 

 Ad 6.
Návrh podnikateľského plánu na rok 2015 predložil  ekonóm zväzu. Návrh obdŕžali  všetci 
členovia  predstavenstva  a predseda  KK.  Podnikateľský  návrh  popisuje  jednotlivé  činnosti 
zväzu a ich hospodárenie pre rok 2015. V materiáli nie sú presne vyčíslené dotácie z PA SR 
nakoľko ešte neboli zverejnené výzvy.

Ad 7.
Návrh na zvolanie členskej schôdzi predniesol MVDr. Andrej Imrich. Po krátkej rozprave sa 
dohodlo konanie členskej schôdzi dňa 9.6.2015 o 9.30 hod, v sídle spoločnosti s nasledovným 
programom:
                                    1. Otvorenie
                                    2. Voľba predsedajúceho a komisií členskej schôdze
                                    3. Správa o činnosti zväzu za rok 2014
                                    4. Správa o hospodárení, ročná účtovná závierka za rok 2014
                                    5. Správa kontrolnej komisie
                                    6. Plán hlavných úloh a rozpočet  pre rok 2015
                                    7. Diskusia
                                    8. Voľba členov predstavenstva a kontrolnej komisie. 
V prípade nízkej prítomnosti  členov na členskej schôdzi bude zvolaná aj náhradná členská 
schôdza s tým istým programom o 10.00 hodine.

Ad 8. 
Diskusia, uznesenie a záver
K jednotlivým bodom rokovania prebehla diskusia
MVDr. Imrich podrobne informoval o
- Dotačnej  podpore  chovateľov  ošípaných  pre  nasledujúce  dotačné  obdobie  2015  – 

2020.
- Informoval  o poslednom  stretnutí  s pánom  ministrom  Jahnátekom,  informoval 

o krátení  dotácií  na  Plemennú  knihu,  informácie  zo  stretnutia  okrúhleho  stola 
výrobcov,  spracovateľov  a obchodníkov,  požiadavky  ministra  na  vytvorenie 
odbytového združenia.

- Organizovanie chovateľského dňa 29.5.2015, podrobne informoval o pripravovanom 
semináre k problematike chovu ošípaných a ako aj podrobného programu podujatia.



- Vydraženie pozemku na SVJH v Bučanoch na dražbe vo Svidníku.
- Predniesol  návrh  na  žiadosť  chovateľov  o členstvo  vo  zväze  Pavex  Topoľovka, 

Smižany
Ostatní členovia sa vyjadrili k problematike vývozu a dovozu bravčového mäsa a k súčasnej 
situácii na Ukrajine, ktorá znevýhodňuje slovenské poľnohospodárstvo. Hovorili o možnosti 
integrácii a kooperácii, ktoré by zvýhodňovalo slovenské výrobky. Spomenul sa aj odbytový 
fond mliekarní, ktoré ho majú vytvorené niekoľko rokov.  
Uznesenie a záver
Na záver MVDr. Imrich dal schváliť uznesenie a poďakoval prítomným za účasť.


